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Sektionsmöte Strands IF friidrott 2020-08-25 
 

1. Mötets öppnande  
Ordförande hälsar alla välkomna till mötet och förklarar det öppnat.  

 

2. Närvarande 
Närvarande: Johanna Bolin, Anders Silén, Sandra Stark, Lina Quick, Maria Lindelöf 

Frånvarande: Lars Renström, Mikael Ohlsson, 

 

3. Val av sekreterare för mötet 
Maria Lindelöf väljs till sekreterare för detta möte. 

 

4. Godkännande av dagordning 
Föreslagen dagordning godkänns.  

 

5. Genomgång av tidigare protokoll 

 Blodomloppet är flyttat till onsdag 9:e september och vi hoppas fortfarande på att vi ska 
kunna köra Blodomloppet då. Centrala kansliet tittar på alternativ som ett virtuellt lopp eller 
att vi sprider ut loppet till flera platser. Ett beslut kommer tas den 15:e juni om vi ska gå på 
plan B eller inte.  

 Avtalet för elitsatsning för aktiva har inte hunnit tagit fram ännu men Anders och Johanna 
har för avsikt att titta på det till hösten så att det är klart innan nästa säsong.  

 Det bör finnas en kontaktperson i varje arbetsgrupp för att lättare kunna följa arbetet i 
grupperna och för att alla ska veta vem man ska vända sig till.  

 Styrelsen föreslår att ett beslut om att införa terminsavgift ska tas då vi vet om det blir ett 
Blodomlopp eller inte. 

 Ett nyckelskåp är uppsatt på Glysis. 
 

6. Ekonomi 
Friidrottssektionen har fått stipendier från Iggesund och två olika från Sparbanken.  Sparbanken 
kräver återredovisning. Nya bidrag kan sökas innan 1 oktober, för utbildningar, material och 
aktiviteter. Sparbankens kan sökas från sektionen. Vi kommer söka för inköp av vikter, stång och 
motionscykel.  

Blodomloppet centralt fick bidrag så att de kunde betala sina räkningar. Vi fick tillbaka 80000 kr från 
Blodomloppet, annonseringarna kostar ungefär 15000 kr vilket gör att det krävs minst 150 anmälda 
för att gå plus minus 0.  

En överslagsräkning ger ett underskott på ca 170 000-180 000kr beroende på vad Blodomloppet ger i 
intäkter.  

Vi går i underskott men bättre än vad vi trodde innan sommaren.  
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7. Blodomloppet 
Blodomloppet kommer köras på distans från och med den 9/9 och en vecka framåt. Deltagarna 
springer själva på den plats de valt. Blodomloppsgruppen ska informera om loppet på webbsidan och 
andra sociala media, bla om var man kan springa och eventuellt kommer det sättas upp skyltar på 
några utvalda platser. I dagsläget är det väldigt få anmälda så en förhoppning är att man genom 
marknadsföring kan locka fler att delta. Lars har skrivit underlag till inlägg på sociala medier samt 
bokat två annonser i HT. Då det gäller sponsorerna så har några tackat ja men det återstår ett flertal 
att kontakta. Flera behöver hjälpas åt att ringa runt! 

8. Mötesfrågor  

8.1 Avtal elitsatsning 

Avtal elitsatsning för aktiva ska tas fram av Anders och Johanna senast 2020-09-30. Presenteras vid 
nästa styrelsemöte. 

 

8.2 Arbetsgrupper 

Kontaktperson i varje grupp för att kunna följa arbetet som sker.  

Styrelsen föreslår att ha Guldjakt 7 september som ersätter ett träningstillfälle. Styrelsen går in och 
sköter kvällen. Uppföljning 14 och 21 september. Anders skickar ut ett förslag till tränare. Föräldrarna 
får vara funktionärer. 4 grenar per tillfälle.  Start 17.45. Gemensam uppvärmning. Samling 17.30.  

 

8.3 Terminsavgift 

Styrelsen föreslår att vi inför en terminsavgift. Tills nästa möte tas förslag på kostnadstrappa kopplad 
till ålder. Specificera även vad som ingår i avgiften.  

 

 
9. Övriga frågor 

Städning Holma och flytta in i månadsskiftet september/oktober. Förslag är 26-27 september.  

Hoppgropens sand bör bytas. Sandra ska ringa och kolla med Sten Olofsson Åkeri om man kan 
slamsuga sanden och spruta upp ny.  

Teambuilding för grupperna: De äldre grupperna ska åka till Boda borg och lågstadiegruppen ska 
eventuellt hyra Hudikgympans lokaler, ha pizzakväll och gympa.  

Dela mötesprotokollen på Laget.se 

 

10. Nästa styrelsemöte 

 Tisdag 2020-09-22 kl 19.30 via Skype/på kansliet. Sekreterare: Ander Silén 
 Nästkommande möte tisdag 20/10 kl 19.30 via skype/på kansliet. Sekreterare: Sandra Stark 

 

11. Mötets avslutande 
Mötet avslutades.  


